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Nedavni »potresi« na bjelovarskoj hip-hop sceni uzrokovali su upravo ono što im je i bila svrha
– pojavljivanje mladih nada, mladih repera kojima je dosta licemjerja i ulizivanja, i ne boje se
reći što misle. Predstavljamo vam Lea Lotha, 18-godišnjeg učenika Ekonomske škole i
birotehničke u Bjelovaru.

  

Kako je došlo do toga da si počeo repati?

  

Do toga je došlo zbog situacije koja se događala oko mene. Vidio sam u tome priliku da se
počnem izražavati na ovaj način.

  

Jesi li imao neki poticaj iz okoline?

  

Ne, sam sam došao do toga. Čak ni ekipa u školi nije baš orijentirana prema hip-hopu, ali zato
nas ima u Bjelovaru koji se bavimo time. Pokušavamo se trenutno malo više povezati, okupiti u
jedan krug kako bi se mogli time zajedno baviti.

  

Gdje si dosad nastupao?

  

Prvi nastup sam imao u sklopu projekta »Back to Old School« koji se nedavno održao u našoj
školi, u atomskom skloništu. Projekt je odlično prošao, bilo je oko 160 ljudi u dva navrata i,

 1 / 3



KAD REPAM – REPAM SAMO SVOJE PJESME! 

Autor Marija Kukučka
Četvrtak, 03 Travanj 2014 15:34 - Ažurirano Četvrtak, 03 Travanj 2014 17:23

koliko smo čuli po povratnim informacijama, ljudi su bili zadovoljni. Prvo sam održao
prezentaciju Old School hip-hop, odnosno početke hip-hopa, a poslije toga sam nastupao. To
mi je dosad jedini nastup, ali ponosim se njim jer sam nastupao sa svojim pjesmama.

  

  

Čuli smo da si imao i nastup u »Klubu« nakon stokinog koncerta.

  

Ma da, nastupao sam i tad. Frend je poslije koncerta uzeo mikrofon i počeo repati. Nakon toga
me pozvao da mu se priključim, pa sam odrepao jednu svoju pjesmu.

  

Navodno si »zapalio« Klub svojim nastupom!

  

Tko – ja? Stvarno? Pa ne znam...

  

Koliko imaš autorskih pjesama?

  

Imam ih nekolicinu u pripremi, ali još nisu snimljene. Materijal je u pripremi, ali definitivno sve
što repam – repam samo svoje pjesme. Teme su više socijalnog tipa, a inspiraciju crpim iz
situacije u kojoj se trenutno svi nalazimo u državi. To je sveprisutno oko nas, ljudi, njihovi
problemi, licemjerje... Nisam jedan od onih tipova koji će zbog slave i kako bi postao poznat
pjevušiti ljubavne pjesme.
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Iako u razgovoru djeluje mirno i skromno, to zasigurno nisu atributi kojima biste opisali njegove
pjesme. No nemojte nam samo vjerovati na riječ. Ovdje možete poslušati i dvije najave za
Leove pjesme.
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